
P R O T O K Ó Ł  Nr L/2018
ze zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Miłomłynie

odbytej w dniu 28 marca 2018 r.

Początek sesji godz. 9.00
Zakończenie sesji godz. 10.10  

Radni obecni: wg załączonej listy obecności (Zał. Nr 1 do protokołu).
Zaproszeni goście: wg załącznika Nr 2 do protokołu.

Radni obecni - 10
Radni nieobecni -   5
Radni nieobecni -   Franciszek Brzozowski

    Nadzieja Jakubczyk
    Joanna Karabinowska         
    Wiesław Lisek
    Grzegorz Żmijewski     

Adn. pkt 1. Otwarcia  L zwyczajnej  sesji  Rady Miejskiej  dokonał  Przewodniczący Rady 
Miejskiej  –  Radosław  Gross,  stwierdzając  na  podstawie  listy  obecności  quorum  do 
podejmowania prawomocnych uchwał.

Następnie Przewodniczący Rady powitał radnych oraz zaproszonych gości, po czym 
przedstawił porządek obrad:

1. Otwarcie i odczytanie porządku obrad
2. Przyjęcie protokołów z ostatnich sesji 
3. Informacja  z  działalności  Burmistrza  w  okresie  między  sesjami  oraz  działań 

podejmowanych w kierunku aktywizacji inwestycyjnej na terenie „Obszaru Ochrony 
Uzdrowiskowej Miłomłyn”

4. Podjęcie uchwał w sprawie:
• nadania nazwy ulicy w mieście Miłomłyn,
• podziału  Gminy  Miłomłyn  na  okręgi  wyborcze  oraz  ustalenia  ich  granic, 

numerów i liczby radnych wybieranych w każdym okręgu,
• podziału Gminy Miłomłyn na stałe obwody głosowania, ustalenia ich 

numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych
• przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Miasta i Gminy Miłomłyn w 2018 roku”,
• przyjęcia „Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami Gminy Miłomłyn na 

lata 2017-2020 dla Gminy Miłomłyn”,
• zmian w budżecie Miasta i Gminy Miłomłyn na 2018 rok.

5. Interpelacje i zapytania radnych oraz sołtysów 
6. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych oraz sołtysów 
7. Wolne wnioski i informacje
8. Zakończenie obrad sesji
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Przewodniczący Rady Miejskiej Radosław Gross zaproponował dołączenie do punktu 
4  porządku obrad trzech projektów uchwał w sprawie:

• zmiany uchwały w sprawie imienia Publicznej Szkoły Podstawowej im. I Dywizji 
Tadeusza Kościuszki w Miłomłynie,

• określenia warunków oraz trybu finansowania zadań publicznych 
sprzyjających rozwojowi sportu,

• rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Miasta i Gminy Miłomłyn.

Przewodniczący poinformował, że projekty uchwał były opiniowane na posiedzeniach 
komisji Rady Miejskiej.

„Za” przyjęciem zmienionego porządku obrad głosowało 10 radnych, „przeciw” 0 
„wstrzymało się” 0.

Adn. pkt 2. Przyjęcie protokołów z ostatnich sesji.  

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że protokoły z XLVII, XLVIII 
i XLIX sesji były wyłożone do wglądu i radni mogli się zapoznać z ich treścią przed sesją. 
Radni  nie  zgłosili  uwag  do  protokołów.  W związku  z  tym Przewodniczący Rady poddał 
w pierwszej  kolejności  pod głosowanie  wniosek o przyjęcie  protokołu z  XLVII  sesji bez 
odczytywania.

„Za” przyjęciem protokołu głosowało 10 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0.

Następnie  Przewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  wniosek  o  przyjęcie 
protokołu z XLVIII sesji bez odczytywania.

„Za” przyjęciem protokołu głosowało 10 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0.

Następnie  Przewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  wniosek  o  przyjęcie 
protokołu z XLIX sesji bez odczytywania.

Przewodniczący Rady stwierdził, że protokoły z XLVII, XLVIII i XLIX sesji zostały 
przyjęte jednogłośnie.

Adn. pkt 3. Informacja z działalności Burmistrza w okresie między sesjami oraz działań 
podejmowanych  w  kierunku  aktywizacji  inwestycyjnej  na  terenie  „Obszaru  Ochrony 
Uzdrowiskowej Miłomłyn”.

Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Stanisław  Siwkowski  przedstawił  informację 
z działalności w okresie między sesjami oraz działań podejmowanych w kierunku aktywizacji 
inwestycyjnej na terenie „Obszaru Ochrony Uzdrowiskowej Miłomłyn”.

Informacja wg załącznika
Nr 3 do protokołu.
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Radna Zdzisława Milkowska, w związku z informacją Burmistrza o nabyciu gruntu od 
Pana Jana Jaskółowskiego w celu  poszerzenia  drogi  gminnej,  przypomniała,  że  na jednej 
z poprzednich sesji Rada odrzuciła projekt uchwały w sprawie wykupu gruntu stanowiącego 
drogę od Pani Dobosiewicz. Chodzi jej o to, żeby ta osoba nie była pokrzywdzona.  

Burmistrz Miasta i Gminy Stanisław Siwkowski poinformował, że w tym wypadku 
chodziło o odszkodowanie za grunty przejęte z mocy prawa na poszerzenie drogi publicznej 
gminnej, a nie o nabycie drogi prywatnej przez gminę.  

Do przedstawionej informacji nie zgłoszono więcej pytań.

Adn. pkt 4. Podjęcie uchwał w sprawie.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Radosław  Gross  przedłożył  projekty  uchwał 
w sprawie:

nadania nazwy ulicy w mieście Miłomłyn

Przewodniczący  Rady  poinformował, że  projekt  uchwały  był  omawiany  na 
posiedzeniach komisji Rady Miejskiej. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Do projektu uchwały nie zgłoszono pytań i uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek o podjęcie 
uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w mieście Miłomłyn. 

„Za” podjęciem uchwały  głosowało 10 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0.

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  uchwała  w  sprawie  nadania  nazwy  ulicy 
w mieście Miłomłyn została podjęta jednogłośnie.

Uchwała Nr L/256/2018   
wg załącznika Nr 4 do protokołu.

podziału  Gminy  Miłomłyn  na  okręgi  wyborcze  oraz  ustalenia  ich  granic,  numerów 
i liczby radnych wybieranych w każdym okręgu

Przewodniczący  Rady  poinformował, że  projekt  uchwały  był  omawiany  na 
posiedzeniach komisji Rady Miejskiej. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Do projektu uchwały nie zgłoszono pytań i uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek o podjęcie 
uchwały w sprawie podziału Gminy Miłomłyn na okręgi wyborcze oraz ustalenia ich granic, 
numerów i liczby radnych wybieranych w każdym okręgu.

„Za” podjęciem uchwały  głosowało 9 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymał się” 1 radny.
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Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie podziału Gminy Miłomłyn na 
okręgi wyborcze oraz ustalenia ich granic, numerów i liczby radnych wybieranych w każdym 
okręgu została podjęta. 

Uchwała Nr L/257/2018   
wg załącznika Nr 5 do protokołu.

podziału Gminy Miłomłyn na stałe obwody głosowania, ustalenia ich numerów, granic 
oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych

Przewodniczący  Rady  poinformował, że  projekt  uchwały  był  omawiany  na 
posiedzeniach komisji Rady Miejskiej. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Do projektu uchwały nie zgłoszono pytań i uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek o podjęcie 
uchwały w sprawie  podziału Gminy Miłomłyn na stałe obwody głosowania,  ustalenia  ich 
numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych. 

„Za” podjęciem uchwały  głosowało 9 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymał się” 1 radny.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie podziału Gminy Miłomłyn na 
stałe obwody głosowania, ustalenia ich numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji 
wyborczych została podjęta. 

Uchwała Nr L/258/2018   
wg załącznika Nr 6 do protokołu.

przyjęcia  „Programu  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz  zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie Miasta i Gminy Miłomłyn w 2018 roku”

Przewodniczący  Rady  poinformował, że  projekt  uchwały  był  omawiany  na 
posiedzeniach komisji Rady Miejskiej. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Do projektu uchwały nie zgłoszono pytań i uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek o podjęcie 
uchwały  w  sprawie przyjęcia  „Programu  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta i Gminy Miłomłyn w 2018 roku”.

„Za”  podjęciem  uchwały  głosowało  8  radnych,  „przeciw”  0,  „wstrzymało  się” 
2 radnych. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie  przyjęcia „Programu opieki 
nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz  zapobiegania  bezdomności  zwierząt  na  terenie  Miasta 
i Gminy Miłomłyn w 2018 roku” została podjęta. 

Uchwała Nr L/259/2018   
wg załącznika Nr 7 do protokołu.
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przyjęcia „Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami Gminy Miłomłyn na lata 2017-
2020 dla Gminy Miłomłyn”

Przewodniczący  Rady  poinformował, że  projekt  uchwały  był  omawiany  na 
posiedzeniach komisji Rady Miejskiej. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Do projektu uchwały nie zgłoszono pytań i uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek o podjęcie 
uchwały w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami Gminy Miłomłyn 
na lata 2017-2020 dla Gminy Miłomłyn”. 

„Za” podjęciem uchwały  głosowało 10 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0. 

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  uchwała  w  sprawie  przyjęcia  „Gminnego 
Programu Opieki nad Zabytkami Gminy Miłomłyn na lata 2017-2020 dla Gminy Miłomłyn” 
została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr L/260/2018   
wg załącznika Nr 8 do protokołu.

zmian w budżecie Miasta i Gminy Miłomłyn na 2018 rok

Przewodniczący  Rady  poinformował, że  projekt  uchwały  był  omawiany  na 
posiedzeniach komisji Rady Miejskiej. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Zastępca  Skarbnika  Miasta  i  Gminy,  Pani  Małgorzata  Nowikiewicz  przedstawiła 
proponowane zmiany do budżetu Miasta i Gminy Miłomłyn na 2018 rok. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono pytań i uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek o podjęcie 
uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta i Gminy Miłomłyn na 2018 rok.

„Za” podjęciem uchwały głosowało 10 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0.

Przewodniczący Rady stwierdził,  że  uchwała w sprawie  zmian w budżecie  Miasta 
i Gminy Miłomłyn na 2018 rok została podjęta jednogłośnie.

Uchwała Nr L/261/2018  
wg załącznika Nr 9 do protokołu.

zmiany uchwały w sprawie imienia Publicznej Szkoły Podstawowej im. I Dywizji 
Tadeusza Kościuszki w Miłomłynie

Przewodniczący  Rady  poinformował, że  projekt  uchwały  był  omawiany  na 
posiedzeniach komisji Rady Miejskiej. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Do projektu uchwały nie zgłoszono pytań i uwag.
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W związku z tym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek o podjęcie 
uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  w  sprawie  imienia  Publicznej  Szkoły  Podstawowej 
im. I Dywizji Tadeusza Kościuszki w Miłomłynie. 

„Za” podjęciem uchwały  głosowało 10 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0. 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie  zmiany uchwały w sprawie 
imienia Publicznej Szkoły Podstawowej im. I Dywizji Tadeusza Kościuszki w Miłomłynie 
została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr L/262/2018   
wg załącznika Nr 10 do protokołu.

określenia warunków oraz trybu finansowania zadań publicznych sprzyjających 
rozwojowi sportu

Przewodniczący  Rady  poinformował, że  projekt  uchwały  był  omawiany  na 
posiedzeniach komisji Rady Miejskiej. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Do projektu uchwały nie zgłoszono pytań i uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek o podjęcie 
uchwały  w  sprawie  określenia  warunków  oraz  trybu  finansowania  zadań  publicznych 
sprzyjających rozwojowi sportu.  

„Za” podjęciem uchwały  głosowało 10 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0. 

Przewodniczący Rady stwierdził,  że uchwała w sprawie  określenia warunków oraz 
trybu  finansowania  zadań  publicznych  sprzyjających  rozwojowi  sportu  została  podjęta 
jednogłośnie. 

Uchwała Nr L/263/2018   
wg załącznika Nr 11 do protokołu.

rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Miasta i Gminy Miłomłyn

Przewodniczący  Rady  poinformował, że  projekt  uchwały  był  omawiany  na 
posiedzeniach komisji Rady Miejskiej. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Do projektu uchwały nie zgłoszono pytań i uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek o podjęcie 
uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Miasta i Gminy Miłomłyn.

„Za” podjęciem uchwały  głosowało 10 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0. 

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  uchwała  w  sprawie  rozpatrzenia  skargi  na 
działalność Burmistrza Miasta i Gminy Miłomłyn została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr L/264/2018   
wg załącznika Nr 12 do protokołu.
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Adn. pkt 5. Interpelacje i zapytania radnych oraz sołtysów. 

Interpelacji i zapytań nie zgłoszono.

Adn. pkt 6. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych oraz sołtysów.

W związku  z  brakiem  zgłoszonych  interpelacji  i  zapytań,  odpowiedzi  nie 
udzielano.

Adn. pkt 7. Wolne wnioski i informacje

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Radosław  Gross  poinformował,  że  w  czasie  od 
ostatniej  nadzwyczajnej  sesji  Rady  dotyczącej  sprzedaży  udziałów  Gminy  Miłomłyn 
w  Spółce  „PETRO-MŁYN”  skontaktowały  się  z  nim  telefonicznie  dwie  osoby,  które  są 
niezadowolone  z  tej  decyzji  Rady  w  celu  uzyskania  od  niego  uzasadnienia  tej  decyzji. 
W związku  z  tym,  że  są  to  osoby z  okręgów wyborczych  radnych,  którzy  głosowali  za 
podjęciem tej uchwały, tj.: 

Franciszka Brzozowskiego, 
Kazimierza Czarneckiego, 
Joanny Karabinowskiej, 
Krzysztofa Kijańskiego, 
Wiesława Liska, 
Mirosława Ruczyńskiego, 

to będzie te osoby odsyłał do nich, by wyjaśnili swoje racje, które decydowały o podjęciu 
takiej decyzji. 

Radny Rady Powiatu Stanisław Brzozowski poinformował, że wczoraj na sesji Rady 
Powiatu  dokonano  zmiany  w  budżecie  powiatu  poprzez  zaplanowanie  640  tys.  zł  na 
przebudowę drogi w Majdanach Wielkich. Rada Miejska w Miłomłynie przyznała 100 tys. zł 
dofinansowania do tego zadania i za to jej podziękował. 

Radna Zdzisława Milkowska zapytała, czy w budżecie powiatu został ujęty remont 
drogi w Liksajnach.  

Radny Rady Powiatu Stanisław Brzozowski poinformował, że droga w Liksajnach nie 
została zakwalifikowana przez Zarząd i Radę Powiatu do remontu. Przypomniał, że wcześniej 
proponował, żeby radni przejęli tę drogę jako gminną.  Wówczas w ramach naprawy dróg 
lokalnych można byłoby wystąpić z wnioskiem o dofinansowanie w wysokości 63 % całości 
zadania. Natomiast powiat nie może wystąpić z wnioskiem o dofinansowanie remontu drogi, 
gdyż nie łączy się ona z drogą krajową, ani z drogą wojewódzką. 

Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Stanisław  Siwkowski  zwrócił  uwagę,  że  powiat  mógł 
wystąpić z wnioskiem o dofinansowanie remontu drogi w Liksajnach dwa, trzy lub cztery lata 
temu.

7



Przewodniczący Rady Miejskiej Radosław Gross przypomniał, że w sprawie remontu 
tej drogi miały być ustalenia z Nadleśniczym Nadleśnictwa Miłomłyn i Starostą Powiatowym 
w Ostródzie.

Radny Rady Powiatu  Stanisław Brzozowski  zwrócił  uwagę,  że  jest  kwestia  mostu 
znajdującego  się  w  ciągu  tej  drogi.  Jeśli  byłaby możliwość  uzyskania  dotacji  na  remont 
mostu,  to koszt przebudowy mostu jest  większy niż samej  drogi.  Jeśli  dojdzie do takiego 
konsensusu i powiat przejmie naprawę tego mostu, to Nadleśnictwo wejdzie w kooperację 
z powiatem na naprawę drogi.

Radny  Grzegorz  Walaszczyk  zapytał  o  naprawę  drogi  w  Bynowie  na  pograniczu 
powiatu ostródzkiego z powiatem iławskim. W tym miejscu jest dziura w nawierzchni drogi 
na całą jej szerokość.  

Radny Rady Powiatu Stanisław Brzozowski poinformował, że w tej sprawie również 
składał wniosek na sesji. Niestety większość pieniędzy z budżetu powiatu przeznaczono na 
drogi na terenie Gminy Morąg. 

Radny Grzegorz Walaszczyk stwierdził, że ten ubytek w drodze można było naprawić 
w czasie remontu drogi Majdany Wielkie-Bynowo.

Radny Rady Powiatu Stanisław Brzozowski przypomniał, że droga do Bynowa była 
remontowana etapami, począwszy od ul. Tartacznej w Miłomłynie. Wówczas nie wystarczyło 
pieniędzy  na  naprawę  wspomnianego  odcinka.  Mimo  jego  próśb  i  monitów  nie  została 
naprawiona. Uwaga radnego jest słuszna, ale w tej chwili jest w opozycji w Radzie Powiatu. 
Jeżeli będzie nowa Rada, to wydaje mu się, że będzie szansa, aby ten odcinek drogi naprawić. 

Radna Zdzisława Milkowska zapytała o drogę do Tardy, która miała być naprawiona. 

Radny  Rady  Powiatu  Stanisław  Brzozowski  poinformował,  że  również  zwracał 
uwagę na tę sprawę, jak był opracowany projekt naprawy drogi z Miłomłyna do Bramki. 
Część drogi z Bartężka do Bramki została zrobiona w tym roku, mimo, że sugerował, iż jej 
stan techniczny był lepszy od stanu technicznego drogi na odcinku Miłomłyn-Tarda.  

Następnie  radny  Kazimierz  Czarnecki  poinformował,  że  właściciel  sklepu 
w  Boguszewie  zamierza  zamknąć  sklep,  z  uwagi  na  ponoszone  koszty  utrzymania. 
W tej miejscowości mieszka dużo emerytów, którzy zaopatrują się w tym sklepie. Zwrócił się 
do Burmistrza z prośbą o umorzenie, bądź obniżenie czynszu za najem lokalu. 

Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Stanisław  Siwkowski  poinformował,  że  osoba,  która 
prowadzi ten sklep, nie zwracała się do niego w tej sprawie. Wystąpiła tylko z pismem, że 
rezygnuje z najmu lokalu.

Burmistrz Miasta i Gminy Stanisław Siwkowski ponadto poinformował, że od ponad 
dwóch lat powiat posiada opracowaną dokumentację na naprawę drogi przez Tardę. Powiat 
posiada również dokumentację na remont mostu na kanale, znajdującego się w ciągu drogi do 
Liwy oraz na remont drogi w Liksajnach. Proponował, że gmina dołoży do remontu tej drogi 
i nie wycofuje się z tego. Gmina jest w stanie dołożyć do tego zadania ok. 200-300 tys. zł. 
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W trakcie  rozmów dotyczących  naprawy tej  drogi  proponował  pomniejszenie  zakresu  tej 
inwestycji do położenia samej nawierzchni drogi bez chodników. Nie wie, czy Nadleśniczy 
Nadleśnictwa  Miłomłyn  wystąpił  z  pismem do  dyrekcji  Lasów  Państwowych  w  sprawie 
dofinansowania remontu tej drogi. 

Sekretarz Miasta i Gminy Ryszard Portka zwrócił uwagę, że projekt na remont drogi 
w  Liksajnach  był  opracowany  ok.  4-5  lat  temu.  W  związku  z  tym  zapytał  radnego 
powiatowego, skąd powiat zamierzał pozyskać środki na to zadanie?. 

Radny Rady Powiatu Stanisław Brzozowski poinformował,  że koszt remontu drogi 
w Liksajnach zgodnie z dokumentacją (bez remontu mostu) wynosi ponad 2,5 mln zł. Powiat 
zamierzał pozyskać dofinansowanie ze środków zewnętrznych. 

Sekretarz  Miasta  i  Gminy  Ryszard  Portka  zapytał,  czy  jeżeli  jakakolwiek  gmina 
remontowała swoją drogę, a zwróciła się do powiatu z prośbą o dofinansowanie tego zadania, 
to czy je otrzymała. 

Radny Rady Powiatu Stanisław Brzozowski odpowiedział, że tak i było bardzo dużo 
takich wniosków.  

Sekretarz Miasta i Gminy Ryszard Portka stwierdził, że łatwiej jest pozyskać środki, 
gdy  powiat  składa  wniosek  o  dofinansowanie  remontu  drogi,  a  gmina  częściowo 
współfinansuje inwestycję. 

Radny  Rady  Powiatu  Stanisław  Brzozowski  stwierdził,  że  jeżeli  droga  nie  ma 
połączenia  z  drogą  wyższego  rzędu,  to  powiat  nie  uzyska  dofinansowania.  Wnioski 
o  dofinansowanie remontu drogi  są  pozytywnie rozpatrywane,  gdy jest  dwóch partnerów, 
a droga jest połączona z drogą wyższego rzędu. Myśli,  że można zorganizować spotkanie 
w celu znalezienia  rozwiązania  i  zaplanować środki na przyszły rok.  Mieszkańcy Liksajn 
domagają  się  remontu  drogi  we  wsi  od  ok.  20  lat.  Jednak  projekt  na  to  zadanie  został 
opracowany dopiero wówczas, kiedy objął stanowisko wicestarosty.

Sekretarz  Miasta  i  Gminy  Ryszard  Portka  zwrócił  uwagę,  że  należy  znaleźć 
rozwiązanie  w sprawie  remontu  tej  drogi,  np.  można  realizować  ją  etapami  wspólnie,  tj. 
powiat,  gmina  i  nadleśnictwo,  gdyż  według  niego  droga  nie  spełnia  standardów 
dofinansowania. 

Radny  Rady  Powiatu  Stanisław  Brzozowski  zwrócił  uwagę,  że  tego  się  nie  wie, 
dopóki nie złoży się wniosku o dofinansowanie. 

Radny  Grzegorz  Walaszczyk  podziękował  za  pomoc  osobom  poszkodowanym 
w wyniku pożaru budynku mieszkalnego w miejscowości Linki gm. Małdyty. 

Następnie Burmistrz Miasta i Gminy Stanisław Siwkowski poinformował, że zmienił 
się Prezes Spółki „Neuphoria”. Dotychczasowy Prezes Pan Piotr Zwoliński awansował na 
dziekana na Uniwersytecie Warszawskim. W spółce będzie odpowiadał za sprawy medyczne.
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Burmistrz  Miasta  i  Gminy  oraz  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  złożyli  radnym 
i sołtysom życzenia świąteczne.

Adn. pkt 8. Zakończenie obrad sesji.

W związku z wyczerpaniem porządku L sesji Rady Miejskiej Przewodniczący dokonał 
zamknięcia obrad.

Na tym protokół zakończono.
Protokółowała: Przewodniczący Rady Miejskiej
K. Staszyńska Radosław Gross

10


